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 Kultur- och fritidsnämnden 

Information från Riksidrottsförbundet (RF) 

Information 

Riksidrottsförbundet (RF) är den samlande organisationen för idrottsrörelsen 

med uppdraget att stödja, representera, leda och samordna idrottsrörelsen i 

gemensamma frågor, både nationellt och internationellt. Deras 19 RF-SISU-

distrikt har samma uppdrag som RF men på regional och lokal nivå. 

Riksidrottsförbundet består av 72 medlemsförbund (specialidrottsförbund, 

SF) som tillsammans har cirka 19 000 idrottsföreningar. Totalt omfattar 

idrottsrörelsen cirka 3,3 miljoner medlemmar. 

RF har 19 distrikt som arbetar med att stödja idrottsföreningar runt om i 

landet. RF-SISU Västra Götaland är Riksidrottsförbundets och SISU 

Idrottsutbildarnas regionala organisation. De har två viktiga uppdrag – ett 

inom idrott och ett inom folkbildning. Idrottskonsulenterna stöttar föreningar 

och förbund inom förenings- och förbundsutveckling. 

Under kultur- och fritidsnämndens sammanträde i juni kommer 

idrottskonsulenter från RF-SISU att besöka nämnden för att redogöra för 

vilket stöd de kan erbjuda idrottsföreningarna som är verksamma i 

Falköping. 

Underlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-06-10 

 

 

Torbjörn Lindgren 

Verksamhetschef Bad & Fritid 
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Ekonomisk månadsrapport per 31 maj 2024 

Information 

Som en del i kommunstyrelsens uppsiktsplikt ska förvaltningarna rapportera 

in ekonomisk uppföljning per maj månad med årsprognos. Inrapporteringen 

sker till ekonomiavdelningen som sammanställer månadsrapporten och 

presenterar denna som ett ärende på kommunstyrelsen i juni månad. 

I den ekonomiska uppföljningen kan förvaltningen för närvarande inte utläsa 

någon förändring av nämndens prognos sedan delåret i april. Förvaltningen 

förutspår i maj ett underskott på 1,2 miljoner kronor, kopplat till 

verksamheten Mössebergsbacken.  

 

Vid vinterverksamheten, Mössebergsbacken, är balansen av utfallet 

utmanande. Trots en avsevärd förbättring av intäkter jämfört med föregående 

säsong kommer den budgeterade intäkten på 1,8 miljoner inte att uppnås. 

Samtidigt förutspås verksamhetens elkostnader och personalkostnader att 

öka. Det samlade intäktsbortfallet och de ökade kostnaderna resulterar i ett 

prognostiserat underskott på 1,2 miljoner kronor. 

Underlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-06-10 

 Ekonomisk månadsrapport per 31 maj 

 

 

Rebecka Shamoun 

Ekonom 



Kultur-och fritidsförvaltningen  

 

 

*uttag ur kommunens ekonomisystem 2024-06-10 

Viktiga händelser som påverkar utfall och prognos 

Säsongen för verksamheten Mössebergsbacken nådde sitt slut i mars, vilket gör att förvaltningen nu kan med 

större säkerhet bedöma det förväntade underskottet eller överskottet för helåret för verksamheten. Förvaltningen 

förutspår i maj ett underskott på 1,2 miljoner kronor.  

Kommentar på förvaltningens resultat- och månadsrapport 

I jämförelsen med budgeten visar utfallet ett överskott på ca 3,2 miljon kronor i maj. Detta kan huvudsakligen 

förklaras av att förvaltningens budget inte är fullständigt periodiserad. De säsongsbetonade 

huvudverksamheterna genererar ett ojämnt utfall över året. Det är tydligt att avsaknaden av en periodiserad 

budget är särskilt märkbar när det gäller medel för föreningsbidrag. Budgeten är jämnt fördelad över året medan 

utbetalningarna faktiskt sker ojämnt. Under 2024 har utbetalningarna av föreningsbidrag just börjat och detta har 

resulterat i ett betydande överskott i förvaltningens utfall per maj månad.  

Verksamhetsområde Bad & Fritid  

Vid vinterverksamheten, Mössebergsbacken, är balansen av utfallet utmanande. Trots en avsevärd förbättring av 

intäkter jämfört med föregående säsong kommer den budgeterade intäkten på 1,8 miljoner inte att uppnås. 

Förvaltningen förväntar sig intäkter om 1,3 miljoner kronor för året 2024. Samtidigt förutspås verksamhetens 

elkostnader och personalkostnader öka med totalt 650 000 kr sammanlagt. Det samlade intäktsbortfallet och de 

ökade kostnaderna resulterar i ett prognostiserat underskott på 1 150 000 kr. 

Verksamhetsområde Kultur 

Biblioteket ser ingen indikation på avvikelse från budget och följer sin verksamhetsplan för året. 

Det förväntas att kulturarvsavdelningen kommer att bedriva sin verksamhet inom tilldelad budget och för 

Ekehagens Forntidsby har bokningarna för skolbesök nått förväntad nivå. 

Verksamhetsområde Ungdom 

Ungdomsverksamheten ser ingen tendens till avvikelse gentemot budget.  

Åtgärder för att nå budgeterat resultat 

Förvaltningens reservbudget förväntas nyttjas för att hantera det prognostiserade underskottet. I samband med 

nämndens delårsrapport per april beslutade kultur-och fritidsnämnden att ge förvaltningen i uppdrag att ta fram 

åtgärder för en verksamhet i ekonomisk balans på Mösseberg. Åtgärderna ska presenteras till kultur-och 

fritidsnämnden senast december år 2024.  

Utfall Budget Avvik. Prognos Budget Avvik. April Maj Förändr.

Intäkter 7,5 8,3 -0,8 17,7 18,0 -0,2 -0,2 -0,2 0,0

Summa intäkter 7,5 8,3 -0,8 17,7 18,0 -0,2 -0,2 -0,2 0,0

Personalkostnader -20,7 -21,7 1,0 -51,8 -51,5 -0,3 -0,3 -0,3 0,0

Övriga kostnader -21,0 -23,8 2,8 -57,4 -56,8 -0,6 -0,6 -0,6 0,0

Avskrivning/

finansiella kostnader
-1,2 -1,5 0,2 -3,6 -3,6 0,0 0,0 0,0 0,0

Summa kostnader -42,9 -46,9 4,0 -112,7 -111,8 -0,9 -0,9 -0,9 0,0

Resultat -35,4 -38,6 3,2 -95,0 -93,8 -1,2 -1,2 -1,2 0,0

Resultat

(mnkr) 

Per maj 2024 Helårsprognos 2024 Prognos utveckling 2024 

Utfall Budget Avvik. Prognos Budget Avvik. April Maj Förändr.

Verksamhetsområde Bad & Fritid -19,3 -21,5 2,2 -53,9 -52,8 -1,2 -1,2 -1,2 0,0

Verksamhetsområde Kultur -9,5 -9,6 0,2 -23,1 -23,1 0,0 0,0 0,0 0,0

Verksamhetsområde Ungdom -3,2 -3,2 0,1 -7,8 -7,8 0,0 0,0 0,0 0,0

Stabsenheten -3,5 -4,2 0,7 -10,2 -10,2 0,0 0,0 0,0 0,0

Resultat -35,4 -38,6 0,0 -95,0 -93,8 0,0 -1,2 -1,2 0,0

Månadsrapport 

(mnkr) 

Per maj 2024 Helår 2024 Prognos utveckling 2024 
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§ 31 Dnr 2024/00058 

Information om kultur- och fritidsnämndens 
budgetunderlag för åren 2025-2027 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. 

Bakgrund 

Senast i mars månad årligen ska Falköpings kommuns budgetberedning anta 

budgetförutsättningar för kommande flerårsplan. Budgetförutsättningarna 

ska utgå ifrån tidigare flerårsplan, nuläges- och omvärldsanalys kopplat till 

mål, investeringsplan och lokalförsörjning samt verksamhetsplanering. I 

budgetförutsättningarna ska även skattesats, 

demografi/befolkningsförändring, internränta, personalomkostnader och 

eventuell resursfördelning beaktas.  

Budgetberedningen ger även nämnderna i uppgift att utifrån antagna 

budgetförutsättningar ta fram och behandla nämndspecifika budgetunderlag 

som ska skickas till Falköpings kommuns budgetberedning. Nämndens 

budgetunderlag tas fram av förvaltningen och beslutas av nämnden att 

överlämnas till budgetberedningen I nämndens budgetunderlag ska bland 

annat följande punkter ingå med fokus på de två sista åren:  

 Nuläges-, omvärlds- och målanalys  

 Verksamhetsförändringar  

 Underlag för resultat- och verksamhetsbudget (bruttobudgetering) 

 Personalunderlag  

 Investeringsunderlag 

 Eventuella förändringar av taxor och avgifter  

Nämndernas budgetunderlag ska vara beslutade i respektive nämnd och vara 

budgetberedningen till handa senast den 31 augusti. Utifrån 

budgetförutsättningarna har kultur- och fritidsnämnden en preliminär 

budgetram på 95,3 miljoner för verksamhetsåret 2025. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-28 

  

Paragrafen skickas till  
Kultur- och fritidsnämnden           
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Information om kultur- och fritidsnämndens 
budgetunderlag för åren 2025-2027 

Information 

Senast i mars månad årligen ska Falköpings kommuns budgetberedning anta 

budgetförutsättningar för kommande flerårsplan. Budgetförutsättningarna 

ska utgå ifrån tidigare flerårsplan, nuläges- och omvärldsanalys kopplat till 

mål, investeringsplan och lokalförsörjning samt verksamhetsplanering. I 

budgetförutsättningarna ska även skattesats, 

demografi/befolkningsförändring, internränta, personalomkostnader och 

eventuell resursfördelning beaktas.  

Budgetberedningen ger även nämnderna i uppgift att utifrån antagna 

budgetförutsättningar ta fram och behandla nämndspecifika budgetunderlag 

som ska skickas till Falköpings kommuns budgetberedning. Nämndens 

budgetunderlag tas fram av förvaltningen och beslutas av nämnden att 

överlämnas till budgetberedningen I nämndens budgetunderlag ska bland 

annat följande punkter ingå med fokus på de två sista åren:  

 Nuläges-, omvärlds- och målanalys  

 Verksamhetsförändringar  

 Underlag för resultat- och verksamhetsbudget (bruttobudgetering) 

 Personalunderlag  

 Investeringsunderlag 

 Eventuella förändringar av taxor och avgifter  

Nämndernas budgetunderlag ska vara beslutade i respektive nämnd och vara 

budgetberedningen till handa senast den 31 augusti. Utifrån 

budgetförutsättningarna har kultur- och fritidsnämnden en preliminär 

budgetram på 95,3 miljoner för verksamhetsåret 2025. 

Underlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-28 
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Michelle Lunne 

Nämndsekreterare/Controller 



 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1 (1) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-04 
 

 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital signering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 32 Dnr 2024/00057 

Information om lokalvårdsansvar för anläggningar 
inom Oden- och Frejaområdena 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att lägga informationen till 

handlingarna. 

Sammanfattning 

Sedan 1 januari 2021 har lokalvården i Oden- och Frejaområdet 

(Odenhallen, Freja-hallarna och Beachhallen) utförts av Bad & Fritids 

verksamhetsvaktmästare. 2021 och 2022 var lokalvården på prövotid hos 

Bad & Fritid för att se så övertagandet från kommunens ordinarie lokalvård 

fungerade väl, från 1 januari 2023 har det varit permanent verksamhet för 

avdelningen. Från och med augusti 2023 så har verksamheten dagtid för 

skolans idrottsundervisning ökat markant i området. Det medför att under 

dagtid på vardagar så är det full aktivitet i både verksamhetsytor och 

omklädningsrum och då finns således inte möjlighet att utföra lokalvård. Bad 

& Fritid har med sin grupp verksamhetsvaktmästare inte resurser till att 

bemanna extra för att utföra lokalvård innan eller efter skolans verksamhet. 

För att säkerställa anläggningarnas skick och renlighet togs där av ett samtal 

med ansvarig för kommunens lokalvård. Utifrån förändrade förutsättningar 

togs beslut om att kommunens lokalvård tar över ansvaret i Oden- och 

Frejaområdet igen från och med 2 september 2024. Denna förändring medför 

inte några ekonomiska konsekvenser för förvaltningen. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-28 

        

 

Paragrafen skickas till  
Kultur- och fritidsnämnden                



 

Bad & Fritid  | Kultur- och fritidsförvaltningen 
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Information om lokalvårdsansvar för anläggningar 
inom Oden- och Frejaområdena 

Information 

Sedan den 1 januari 2021 har lokalvården i Oden- och Frejaområdet 

(inklusive Odenhallen, Freja-hallarna och Beachhallen) utförts av Bad & 

Fritids verksamhetsvaktmästare. Under 2021 och 2022 var denna lokalvård 

på prövotid hos Bad & Fritid för att säkerställa att övertagandet från 

kommunens ordinarie lokalvård fungerade bra. Från den 1 januari 2023 blev 

detta en permanent uppgift för avdelningen. 

Från och med augusti 2023 ökade användningen av anläggningarna markant 

under dagtid för skolans idrottsundervisning. Detta innebär att det under 

vardagar är full aktivitet i både verksamhetsytor och omklädningsrum, vilket 

gör det omöjligt att utföra lokalvård under dessa tider. Bad & Fritid har inte 

tillräckligt med resurser för att bemanna lokalvård utanför skolans 

verksamhetstider. 

För att säkerställa att anläggningarna hålls i gott skick och är rena inledes ett 

samtal med ansvarig för kommunens lokalvård. Utifrån de förändrade 

förutsättningarna beslutades att kommunens lokalvård återtar ansvaret för 

Oden- och Frejaområdet från och med den 2 september 2024. Denna 

förändring medför inga ekonomiska konsekvenser för förvaltningen. 

Underlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen 2024-05-16 

 

 

 

Torbjörn Lindgren 

Verksamhetschef Bad & Fritid 
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§ 33 Dnr 2024/00032 

Svar på remiss från kommunstyrelsen om motion från 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 
utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå 

motionen. 

Deltar ej i beslut 

Heléne Svensson (S) deltar ej i beslutet. 

Sammanfattning 

Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post (S) 

inkommit med en motion om utveckling vid konstgräsplanerna. I motionen 

föreslås att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen följande uppdrag:  

- Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi och Odenvi på vad kostnaden är 

för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi).  

 -Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås.   

-Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna.   

-Att detta redovisas senast augusti 2024 till kommunstyrelsen.   

Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 

motionens förslag. Förvaltningen ser positivt på att utreda 

fotbollsverksamhetens förutsättningar och utveckling, men betonar behovet 

av ett helhetsperspektiv snarare än att fokusera på ett specifikt område. Det 

behövs mer fakta och klarhet om bland annat hållbara alternativ till 

gummigranulat i konstgräsplaner och föreningarnas synpunkter. Viktiga 

program och utredningar, som fritidspolitiska programmet (klart våren 2025) 

och gestaltningsförslaget för Dotorps idrottsområde (klart mars 2024), måste 

inkluderas. På grund av många oklarheter just nu, rekommenderar 

förvaltningen att motionen avslås. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-16 

 Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 

utvecklingen vid konstgräsplanerna 

  

 

Paragrafen skickas till  
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Svar på remiss från kommunstyrelsen om motion från 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 
utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att avslå 

motionen. 

Sammanfattning  

Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post (S) 

inkommit med en motion om utveckling vid konstgräsplanerna. I motionen 

föreslås att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen följande uppdrag:  

- Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi och Odenvi på vad kostnaden är 

för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi).  

 -Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås.   

-Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna.   

-Att detta redovisas senast augusti 2024 till kommunstyrelsen.   

 

Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 

motionens förslag. Förvaltningen ser positivt på att utreda 

fotbollsverksamhetens förutsättningar och utveckling, men betonar behovet 

av ett helhetsperspektiv snarare än att fokusera på ett specifikt område. Det 

behövs mer fakta och klarhet om bland annat hållbara alternativ till 

gummigranulat i konstgräsplaner och föreningarnas synpunkter. Viktiga 

program och utredningar, som fritidspolitiska programmet (klart våren 2025) 

och gestaltningsförslaget för Dotorps idrottsområde (klart mars 2024), måste 

inkluderas. På grund av många oklarheter just nu, rekommenderar 

förvaltningen att motionen avslås.  

Bakgrund 

Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post (S) inkommit 

med en motion om utveckling vid konstgräsplanerna. I motionen föreslås att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen följande uppdrag:  
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-Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi och Odenvi på vad kostnaden är för 

byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi).  

-Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås.  

-Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna.  

-Att detta redovisas senast augusti 2024 till kommunstyrelsen.  

Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 

motionens förslag. Kultur- och fritidsnämnden har uppmärksammats på att 

den ska yttra sig över motionens förslag till beslut, inte genomföra förslaget. 

Det är kommunfullmäktige som avgör om det som föreslås i motionen ska 

genomföras. 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen bedömer att det är bra för fotbollsverksamhetens 

förutsättningar och utveckling att en utredning genomförs. Dock menar 

förvaltningen att det är viktigt att ha ett helhetsperspektiv och inte fokusera 

på ett specifikt område. För att kunna ta ett helhetsperspektiv för 

fotbollsverksamheten behövs fakta och klarhet inom flera större områden. 

Ett hållbart alternativ till gummigranulat i konstgräsplanerna är nödvändigt, 

eftersom granulatet kommer att förbjudas 2030 och idag finns inget hållbart 

alternativ som kan användas eller beräknas. Det är också viktigt att lyssna på 

föreningarna, både de som finns i centralorten och de utanför. Skolidrott och 

specialidrott inom barn- och utbildningsförvaltningens verksamhet måste 

också beaktas samt ställa sig frågan vart eller på vilka områden ska 

fotbollsverksamheten bedrivas i centralorten i framtiden. 

För att få ett helhetsperspektiv behöver man inkludera det fritidspolitiska 

programmet, som kommer att vara färdigställt våren 2025, samt utredningen 

och gestaltningsförslaget för Dotorps idrottsområde, som presenterades i 

mars 2024. Förvaltningen är positiva till att utreda fotbollsverksamhetens 

förutsättningar och utveckling, men anser att det i nuläget finns för många 

oklarheter för att få en komplett bild av det bäst lämpade fotbollsområdet i 

centralorten. Därför rekommenderar förvaltningen att motionen avslås. 

Finansiering och ekonomiska konsekvenser  

Förvaltningens förslag till beslut leder inte till några direkta ekonomiska 

konsekvenser för nämnden i detta läge, varför beslut om finansiering inte 

behöver tas. 

Barnkonsekvensanalys 

Någon barnkonsekvensanalys är inte genomförd. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-16 

 Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 

utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Beslutet ska skickas till 

Torbjörn Lindgren, verksamhetschef Bad & Fritid 
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Kommunstyrelsen 

 

 

Torbjörn Lindgren 

Verksamhetschef Bad & Fritid 
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2024-03-15 

KS 2024/00091  
 

 

 

 
 

  

Remittering av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Delegationsbeslut 

1 Kommunstyrelsen remitterar motionen till kultur- och fritidsnämnden för 

yttrande senast den 12 augusti 2024.   

Delegationsbeslut enligt  

Beslutet fattas med stöd av delegationsbestämmelser för kommunstyrelsen § 

6.12, antagna den 17 januari 2024, § 29. 

Bakgrund 

Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post inkommit 

med en motion om utveckling vid konstgräsplanerna. I motionen föreslås att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen följande uppdrag: 

-Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi och Odenvi på vad kostnaden är 

för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi). 

-Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås.  

-Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna. 

-Att detta redovisas senast augusti 2024 till kommunstyrelsen.  

 

Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 

motionens förslag. Nämnden uppmärksammas på att den ska yttra sig över 

motionens förslag till beslut, inte genomföra förslaget. Det är 

kommunfullmäktige som avgör om det som föreslås i motionen ska 

genomföras. 

Beslutet ska skickas till 

Kultur- och fritidsnämnden  

 

 

Adam Johansson (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
1 (1) 

Sammanträdesdatum 
2024-01-29 

 
 

  
 

 

 

§ 3 Dnr 2024/00091  

Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 
utvecklingen vid konstgräsplanerna 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.     

Bakgrund 

Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har inkommit med en motion om 

utvecklingen vid konstgräsplanerna. Av motionen framgår följande. 

”Motion gällande utveckling vid konstgräsplanerna 

EU har röstat igenom ett förbud av att använda gummigranulat på 

konstgräsplaner. Syftet är att minska spridningen av mikroplast i miljön. En 

viktig åtgärd enligt naturvårdsverket. 

Vi ser att många barn och ungdomar vistas inom detta område under 

skoltiden. På Ålleberg gymnasiet har vi en populär inriktning NIU Fotboll 

som har ett behov av närheten till bra konstgräsplaner. 

Många ungdomar samlas på denna plats under kvällstid som föreningsaktiva 

men också som en spontanyta att träffa vänner på. Det är en mötesplats som 

vi vill utveckla, där också generationer kan mötas. Vi har en boulebana inom 

detta område som behöver utvecklas. 

Vi anser att vi behöver möta föreningarnas behov av förråd, lokal och 

möjlighet för bättre kioskverksamhet. 

Därför yrkar vi Socialdemokrater följande att Kommunfullmäktige ger 

Kommunstyrelsen i uppdrag: 

 Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi o Odenvi på vad kostnaden 

är för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi). 

 Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås  

 Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna. 

 Att detta redovisas senast augusti 2024 till Kommunstyrelsen”  

  

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            



               
 
             Socialdemokraterna i Falköping 

Motion gällande utveckling vid konstgräsplanerna. 

 

EU har röstat igenom ett förbud av att använda gummigranulat på 

konstgräsplaner. Syftet är att minska spridningen av mikroplast i miljön. En 

viktig åtgärd enligt naturvårdsverket. 

Vi ser att många barn och ungdomar vistas inom detta område under skoltiden. 

På Ålleberg gymnasiet har vi en populär inriktning NIU Fotboll som har ett 

behov av närheten till bra konstgräsplaner. 

Många ungdomar samlas på denna plats under kvällstid som föreningsaktiva 

men också som en spontanyta att träffa vänner på. Det är en mötesplats som vi 

vill utveckla, där också generationer kan mötas. Vi har en boulebana inom detta 

område som behöver utvecklas. 

Vi anser att vi behöver möta föreningarnas behov av förråd, lokal och möjlighet 

för bättre kioskverksamhet. 

 

Därför yrkar vi Socialdemokrater följande att Kommunfullmäktige ger 

Kommunstyrelsen i uppdrag: 

 

- Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi o Odenvi på vad kostnaden 

är för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi). 

- Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 

klubbförråd, kiosk, speakerbås  

- Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna. 

- Att detta redovisas senast augusti 2024 till Kommunstyrelsen  

 

 

Falköping 2024-01-15 

 

Den socialdemokratiska fullmäktigegruppen. 

 

Helene Svensson (S)      Marie Post (S) 

Ledamot Kommunfullmäktige  Ledamot Kommunfullmäktige 

 



 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1 (1) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-04 
 

 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital signering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 34 Dnr 2024/00033 

Svar på remiss från kommunstyrelsen om motion från 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om att utreda 
möjligheterna för fler studierum, grupprum och 
mötesrum på huvudbiblioteket 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att 

motionen anses besvarad. 

Sammanfattning 

Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har till kommunfullmäktige 

inkommit med en motion om att utreda möjligheterna för fler studierum, 

grupprum och mötesrum på huvudbiblioteket.  

Kultur- och fritidsnämnden har fått möjlighet att yttra sig om motionen. 

Kultur- och fritidsförvaltningen arbetar med en kartläggning av 

kontorsplatser för förvaltningens personal, vilket kommer att bidra till att 

studierum och mötesrum kommer att kunna skapas på Falköpings bibliotek. 

Resultatet av kartläggningen kommer att verkställas under våren 2025.   

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen 2024-05-20 

 Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om att utreda 

möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kultur- och fritidsnämnden           



 

Verksamhetsområde Kultur | Kultur- och fritidsförvaltningen 
 
Karin Hermansson | Verksamhetschef Kultur |  | karin.hermansson@falkoping.se  
Falköpings kommun, 52181 Falköping | Växel 0515-88 50 00 
kommunen@falkoping.se | www.falkoping.se | Bankgiro 991-2478 | Org nr 2120001744 
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Svar på remiss från kommunstyrelsen om motion från 
Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om att utreda 
möjligheterna för fler studierum, grupprum och 
mötesrum på huvudbiblioteket 

Förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden föreslår kommunfullmäktige besluta att 

motionen anses besvarad. 

Sammanfattning  

Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har till kommunfullmäktige 

inkommit med en motion om att utreda möjligheterna för fler studierum, 

grupprum och mötesrum på huvudbiblioteket.  

Kultur- och fritidsnämnden har fått möjlighet att yttra sig om motionen. 

Kultur- och fritidsförvaltningen arbetar med en kartläggning av 

kontorsplatser för förvaltningens personal, vilket kommer att bidra till att 

studierum och mötesrum kommer att kunna skapas på Falköpings bibliotek. 

Resultatet av kartläggningen kommer att verkställas under våren 2025.   

Bakgrund 

Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har till kommunfullmäktige 

inkommit med en motion om att utreda möjligheterna för fler studierum, 

grupprum och mötesrum på huvudbiblioteket. Av motionen framgår följande. 

”I Falköping finns en trångboddhet, vilket resulterar att möjligheten till lugn 

och ro för att läsa läxor hos vissa familjer inte finns. Vi har fått berättat för 

oss att ett barn säger att trapphuset är den lugnaste platsen att läsa läxor på 

samt om man får läsa läxor på natten när små syskonen sover. Vi 

Socialdemokrater vill skapa förutsättningar för att våra barn och unga klarar 

sin måluppfyllelse i skolan därför anser vi att det är viktigt att ha platser där 

man kan få möjlighet till studiero. Vi ser att huvudbiblioteket skulle kunna 

vara en sådan plats där våra unga kan få bra förutsättningar för att studera i 

lugn och ro.  

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 
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- Att Kommunfullmäktige ge kultur och fritidsnämnden i uppdrag att utreda 

möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket. ”     

Kultur- och fritidsnämnden har fått möjlighet att yttra sig om motionen.  

Förvaltningens bedömning 

Kultur- och fritidsförvaltningen har i likhet med motionsställarna identifierat 

ett ökat behov av studieplatser och rum för möten på Falköpings bibliotek.  

 

Kultur- och fritidsförvaltningen arbetar med en kartläggning av 

kontorsplatser för förvaltningens personal, vilket kommer att bidra till att 

studierum och mötesrum kommer att kunna skapas på Falköpings bibliotek. 

Resultatet av kartläggningen kommer att verkställas under våren 2025.   

Finansiering och ekonomiska konsekvenser  

Förvaltningens förslag till beslut leder inte till några direkta ekonomiska 

konsekvenser för nämnden, varför beslut om finansiering inte behöver tas. 

Barnkonsekvensanalys 

I kartläggningen beaktas barns och ungas tillgång till platser för studier och 

möten.   

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen 2024-05-20 

 Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om att utreda 

möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket 

Beslutet ska skickas till 

Karin Hermansson, verksamhetschef Kultur 

Kommunstyrelsen 

 

 

 

Karin Hermansson 

Verksamhetschef Kultur 
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Remittering av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om att utreda möjligheterna för fler 
studierum, grupprum och mötesrum på 
huvudbiblioteket 

Delegationsbeslut 

1 Kommunstyrelsen remitterar motionen till kultur- och fritidsnämnden för 

yttrande senast den 12 augusti 2024.     

Delegationsbeslut enligt  

Beslutet fattas med stöd av delegationsbestämmelser för kommunstyrelsen § 

6.12, antagna den 17 januari 2024, § 29. 

Bakgrund 

Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post inkommit 

med en motion om att utreda möjligheterna för fler studierum, grupprum och 

mötesrum på huvudbiblioteket. I motionen föreslås att kommunfullmäktige 

ska ge kultur- och fritidsnämnden i uppdrag att utreda möjligheterna för fler 

studierum, grupprum och mötesrum på huvudbiblioteket. 

Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 

motionens förslag.  

Nämnden uppmärksammas på att den ska yttra sig över motionens förslag 

till beslut, inte genomföra förslaget. Det är kommunfullmäktige som avgör 

om det som föreslås i motionen ska genomföras. 

 

Beslutet ska skickas till 

Kultur- och fritidsnämnden  

 

 

 

Adam Johansson (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 
1 (1) 

Sammanträdesdatum 
2024-01-29 

 
 

  
 

 

 

§ 2 Dnr 2024/00090  

Motion från Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) om 
att utreda möjligheterna för fler studierum, grupprum 
och mötesrum på huvudbiblioteket 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att remittera motionen till kommunstyrelsen 

för yttrande.     

Bakgrund 

Heléne Svensson (S) och Marie Post (S) har inkommit med en motion om att 

utreda möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket. Av motionen framgår följande. 

”Motion gällande fler studierum på Huvudbiblioteket 

I Falköping finns en trångboddhet, vilket resulterar att möjligheten till lugn 

och ro för att läsa läxor hos vissa familjer inte finns. Vi har fått berättat för 

oss att ett barn säger att trapphuset är den lugnaste platsen att läsa läxor på 

samt om man får läsa läxor på natten när små syskonen sover. Vi 

Socialdemokrater vill skapa förutsättningar för att våra barn och unga klarar 

sin måluppfyllelse i skolan därför anser vi att det är viktigt att ha platser där 

man kan få möjlighet till studiero. Vi ser att huvudbiblioteket skulle kunna 

vara en sådan plats där våra unga kan få bra förutsättningar för att studera i 

lugn och ro. 

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 

- Att Kommunfullmäktige ge kultur och fritidsnämnden i uppdrag att utreda 

möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket. ”     

  

 

Paragrafen skickas till  
Kommunstyrelsen            



               
 
             Socialdemokraterna i Falköping 

 

Motion gällande fler studierum på Huvudbiblioteket 

 

I Falköping finns en trångboddhet, vilket resulterar att möjligheten till lugn och 

ro för att läsa läxor hos vissa familjer inte finns. Vi har fått berättat för oss att ett 

barn säger att trapphuset är den lugnaste platsen att läsa läxor på samt om man 

får läsa läxor på natten när små syskonen sover. Vi Socialdemokrater vill skapa 

förutsättningar för att våra barn och unga klarar sin måluppfyllelse i skolan 

därför anser vi att det är viktigt att ha platser där man kan få möjlighet till 

studiero. Vi ser att huvudbiblioteket skulle kunna vara en sådan plats där våra 

unga kan få bra förutsättningar för att studera i lugn och ro. 

 

Vi Socialdemokrater yrkar på följande: 

 

- Att Kommunfullmäktige ge kultur och fritidsnämnden i uppdrag att 

utreda möjligheterna för fler studierum, grupprum och mötesrum på 

huvudbiblioteket.  

 

 

 

Falköping 2024-01-15 

 

Den Socialdemokratiska fullmäktigegruppen 

 

Helene Svensson (S)   Marie Post (S) 
Ledamot Kommunfullmäktige  Ledamot Kommunfullmäktige 

 
 



 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1 (1) 

Sammanträdesdatum 

2024-06-04 
 

 

  
 

 
Justerarnas signaturer 
 
Digital signering 

  Protokollsutdraget bestyrks 

 

§ 35 Dnr 2024/00061 

Ändring av bestämmelser för kultur- och 
fritidsnämndens föreningsledarstipendium, 
kulturstipendium och idrottstipendium 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskotts förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att förlänga tiden för uppdraget att ta 

fram ett förslag på nya bestämmelser för kultur- och fritidsnämndens 

stipendier till nämndens sammanträde den 10 december 2024. 

Sammanfattning 

På sitt sammanträde 2024-05-21 § 33 fattade kultur- och fritidsnämnden 

beslut om mottagare av 2023 års kultur-, idrotts- och 

föreningsledarstipendium. I samband med detta gav nämnden förvaltningen i 

uppdrag att ta fram ett förslag på nya bestämmelser för kultur- och 

fritidsnämndens stipendier. Uppdraget ska återrapporteras till kultur- och 

fritidsnämndens arbetsutskotts sammanträde den 2024-06-04.  

Förvaltningens bedömning är att processen för att ta fram nya styrdokument 

kräver mer tid än det som ryms i nämndens uppdrag till förvaltningen. Detta 

för att dokumenten ska bli väl förankrade och hålla hög kvalitet. 

Förvaltningen föreslår därför att tiden för uppdraget förlängs. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-27 

 Kultur- och fritidsnämnden § 33/2024 

  

 

Paragrafen skickas till  
Kultur- och fritidsnämnden            



 

Staben | Kultur- och fritidsförvaltningen 
 
Hampus Haga | Kultur- och fritidschef |  | hampus.haga@falkoping.se  
Falköpings kommun, 52181 Falköping | Växel 0515-88 50 00 
kommunen@falkoping.se | www.falkoping.se | Bankgiro 991-2478 | Org nr 2120001744 
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 Kultur- och fritidsnämnden 

Ändring av bestämmelser för kultur- och 
fritidsnämndens föreningsledarstipendium, 
kulturstipendium och idrottstipendium 

Förslag till beslut 

1 Kultur- och fritidsnämnden beslutar att förlänga tiden för uppdraget att ta 

fram ett förslag på nya bestämmelser för kultur- och fritidsnämndens 

stipendier till nämndens sammanträde den 10 december 2024. 

Sammanfattning  

På sitt sammanträde 2024-05-21 § 33 fattade kultur- och fritidsnämnden 

beslut om mottagare av 2023 års kultur-, idrotts- och 

föreningsledarstipendium. I samband med detta gav nämnden förvaltningen i 

uppdrag att ta fram ett förslag på nya bestämmelser för kultur- och 

fritidsnämndens stipendier. Uppdraget ska återrapporteras till kultur- och 

fritidsnämndens arbetsutskotts sammanträde den 2024-06-04.  

Förvaltningens bedömning är att processen för att ta fram nya styrdokument 

kräver mer tid än det som ryms i nämndens uppdrag till förvaltningen. Detta 

för att dokumenten ska bli väl förankrade och hålla hög kvalitet. 

Förvaltningen föreslår därför att tiden för uppdraget förlängs. 

Bakgrund 

Kultur- och fritidsnämnden fattar årligen beslut om mottagare för kommunens 

kulturstipendium, idrottsstipendium och föreningsledarstipendium. 

Beredningen av dessa ärenden har genom åren hanterats på olika sätt. Det 

finns i dagsläget två styrdokument, en bestämmelse per stipendium och en 

rutin, som reglerar beredningsprocessen och handläggningen av stipendierna. 

Kultur- och fritidsnämndens ledamöter och ersättare har signalerat att de 

önskar en översyn av styrdokumenten kopplade till stipendierna. Den politiska 

inkluderingen i beredningsprocessen, beloppet på stipendierna och om det ska 

vara ett stipendium eller ett pris som delas ut, är frågor som behöver 

konkretiseras.   

På sitt sammanträde 2024-05-21 § 33 fattade kultur- och fritidsnämnden 

beslut om mottagare av 2023 års kultur-, idrotts- och 
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föreningsledarstipendium. I samband med detta gav nämnden förvaltningen i 

uppdrag att ta fram ett förslag på nya bestämmelser för kultur- och 

fritidsnämndens stipendier. Uppdraget ska återrapporteras till kultur- och 

fritidsnämndens arbetsutskotts sammanträde den 2024-06-04. 

Kommunfullmäktige är den politiska instans som slutligen fattar beslut om 

riktlinje för kommunens stipendier.  

Förvaltningens bedömning 
Förvaltningen ser behov av att uppdatera nu gällande styrdokument för de 

aktuella stipendierna. Det finns en komplexitet i de avvägningar och 

frågeställningar som behöver hanteras i arbetet med att ta fram nya 

styrdokument. Förvaltningens bedömning är att processen för att ta fram nya 

styrdokument kräver mer tid än det som ryms i nämndens uppdrag till 

förvaltningen. Detta för att dokumenten ska bli väl förankrade och hålla hög 

kvalitet. Förvaltningen föreslår därför att tiden för uppdraget förlängs. 

Finansiering och ekonomiska konsekvenser  

Förvaltningens förslag till beslut leder inte till några direkta ekonomiska 

konsekvenser för nämnden, varför beslut om finansiering inte behöver tas. 

Barnkonsekvensanalys 

Förvaltningens bedömning är att en barnkonsekvensanalys inte är nödvändig 

i detta ärende. 

Beslutsunderlag 

 Tjänsteutlåtande från kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-05-27 

 Kultur- och fritidsnämnden § 33/2024 

Beslutet ska skickas till 

Hampus Haga, kultur- och fritidschef 

 

 

 

Hampus Haga,  

Kultur- och fritidschef 
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§ 55 Dnr 2024/00183  

Falköpings kommuns årsredovisning för år 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar att resultaträkning, balansräkning och 

kassaflödesanalys för Falköpings kommun för år 2023 fastställs och att 

Falköpings kommuns årsredovisning för år 2023 godkänns.     

2   Kommunfullmäktige beslutar att redovisningen från kommunens bolag; 

Falköpings Hyresbostäder AB, Fastighetsbolaget Mösseberg AB och 

Hotellfastigheter AB, läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Falköpings kommuns bokslut per den 31 december 2023 visar ett positivt 

resultat på 43,0 mnkr (föregående år 148,3 mnkr), kommunkoncernen visar 

ett positivt resultat på 51,1 mnkr (föregående år 199,1 mnkr). De finansiella 

målen är uppnådda vilket innebär att god ekonomisk hushållning är uppfyllt. 

Uppföljning av verksamhetsmålen målen har skett utifrån en 

helhetsbedömning som finns angivna för varje mål. Under respektive 

övergripande mål redovisas uppföljning av helheten och en samlad 

bedömning. Sammanfattningsvis bedöms måluppfyllelsen för tre av målen 

som god och ett mål som godtagbart. 

Beslutsunderlag 

 Förteckning över ändringar i årsredovisning efter revision 

 Falköpings kommuns årsredovisning för år 2023 inklusive 

revisionsberättelse efter revision  

 Kommunstyrelsen § 95/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-03-18 

 Falköpings kommuns årsredovisning för år 2023 inklusive 

revisionsberättelse 

 Samtliga nämnders verksamhetsredovisning 

 Årsredovisning 2023 Falköpings Hyresbostäder AB 

 Årsredovisning 2023 Fastighetsbolaget Mösseberg AB 

 Årsredovisning 2023 Hotellfastigheter AB 

Yrkanden 

Karola Svensson (C) och Annika Carp (L) yrkar i enlighet med 

kommunstyrelsens förslag.      

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag och finner att 

kommunfullmäktige beslutar i enlighet med förslaget.      
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§ 57 Dnr 2024/00294  

Revisionsberättelse för Falköpings kommun år 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beslutar att revisionsberättelsen och revisions-

rapporten för verksamhetsåret 2023 läggs till handlingarna.    

Bakgrund 

Kommunrevisionen har överlämnat revisionsberättelsen för verksamhetsåret 

2023 till kommunfullmäktige. 

Kommunrevisionen ansvarar för att granska verksamhet, intern kontroll och 

räkenskaper i kommunstyrelsen, nämnderna och kommunens bolag och att 

pröva om verksamheten bedrivits enligt kommunfullmäktiges uppdrag och 

mål samt de lagar och föreskrifter som gäller för verksamheten. 

Granskningen har utförts enligt kommunallagen, god revisionssed i 

kommunal verksamhet och kommunens revisionsreglemente. 

Kommunrevisionen gör följande bedömning.  

 Barn- och utbildningsnämnden redovisar ett budgetunderskott om -

34,3 mnkr för 2023. Detta visar att nämnden inte har lyckats hålla sig 

inom de budgetramar som beslutats och har inte anpassat sin 

verksamhet efter de ekonomiska ramar som givits. Därmed bedöms 

nämnden inte ha bedrivit verksamheten på ett tillfredställande sätt ur 

ekonomisk synpunkt och att den interna kontrollen har varit 

otillräcklig. Kommunrevisionen är starkt kritisk till nämndens 

bristande styrning och kontroll av ekonomin samt prognossäkerhet 

under 2023. Nämnden uppmanas att skyndsamt vidta adekvata 

åtgärder för att få budget i balans. 

 Barn- och utbildningsnämnden har till stor del bedrivit verksamheten 

på ändamålsenligt sätt. Kommunrevisionen noterar dock att andelen 

elever som klarat kunskapskrav i årskurs 9 fortsatt ligger under 

rikssnittet och jämförbara kommuner och lägre än sitt förväntade 

värde (modellberäknat värde) under läsår 2022/2023, även om 

förbättring jämfört med föregående år noteras. Kommunrevisionen är 

oroade över den negativa utvecklingen gällande kunskapsresultat i 

grundskolan och uppmanar därför nämnden att intensifiera sina 

insatser i syfte att fler elever i årskurs 9 uppnår de uppställda 

kunskapsmålen. 

 Sammantaget har styrelse och övriga nämnder i Falköpings kommun 

generellt sett bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och från 

ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt och den interna kontrollen 

bedöms ha varit tillräcklig. 

 Sammantaget att räkenskaperna är i allt väsentligt rättvisande och att 

resultatet enligt årsredovisningen överensstämmer i huvudsak med de 

finansiella och verksamhetsmål som fullmäktige uppställt. 
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Kommunrevisionen tillstyrker att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet 

för kommunstyrelsen och samtliga nämnder samt enskilda ledamöter i dessa 

organ. 

Kommunrevisionen tillstyrker också att kommunfullmäktige godkänner 

kommunens årsredovisning för 2023.  

Beslutsunderlag 

 Revisionsberättelse för nämnden för Samhällsskydd mellersta 

Skaraborg år 2023 

 Deloittes granskning av måluppfyllelse och god ekonomisk 

hushållning i Falköpings kommun år 2023   

 Deloittes yttrande över årsredovisningen för Falköpings kommun år 

2023 

 Revisorernas redogörelse för verksamhetsåret 2023 

 Revisionsberättelse för Falköpings kommun år 2023  
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Kommunrevisionen 

Ekonomiavdelningen            
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§ 58 Dnr 2024/00295  

Prövning av ansvarsfrihet för Falköpings kommuns 
kommunstyrelse och nämnder för verksamhetsåret 
2023 

Kommunfullmäktiges beslut 

1  Kommunfullmäktige beviljar barn- och utbildningsnämnden ansvarsfrihet 

för verksamhetsåret 2023. 

2  Kommunfullmäktige beviljar byggnadsnämnden ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023.         

3  Kommunfullmäktige beviljar kommunstyrelsen ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023.         

4  Kommunfullmäktige beviljar kompetens- och arbetslivsnämnden 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

5  Kommunfullmäktige beviljar krisledningsnämnden ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023. 

6  Kommunfullmäktige beviljar kultur- och fritidsnämnden ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023. 

7  Kommunfullmäktige beviljar nämnden för samhällsskydd mellersta 

Skaraborg ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.  

8  Kommunfullmäktige beviljar socialnämnden ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023. 

9  Kommunfullmäktige beviljar valnämnden ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023. 

10 Kommunfullmäktige beviljar överförmyndaren ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023.  

11 Kommunfullmäktige beviljar kommunfullmäktiges beredning för 

framtidens äldreomsorg i Falköpings kommun ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2023.  

12 Kommunfullmäktige beviljar kommunfullmäktiges valberedning 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023.  

Jäv 

Den som är redovisningsskyldig till kommunen får enligt kommunallagen 5 

kap. 48 § inte delta i handläggningen av ärenden om ansvarsfrihet för 

verksamheten. Detsamma gäller make, sambo, förälder, barn, syskon eller 

någon annan närstående till den redovisningsskyldige. 

Med anledning av ovanstående noterar kommunfullmäktige att de ledamöter 

och ersättare som haft förtroendeuppdrag i kommunstyrelsen, nämnderna; 

barn- och utbildningsnämnden, byggnadsnämnden, kompetens- och 

arbetslivsnämnden, krisledningsnämnden, kultur- och fritidsnämnden, 
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nämnden för samhällsskydd mellersta Skaraborg, socialnämnden, 

valnämnden, överförmyndaren samt beredningarna; beredning för framtidens 

äldreomsorg i Falköpings kommun och kommunfullmäktiges valberedning 

under verksamhetsåret 2023, inte deltar i den del av ärendet som avser 

kommunstyrelsen eller respektive nämnd som vederbörande varit verksam i 

eller på annat sätt kan anses jävig. 

Bakgrund 

Enligt kommunallagen 5 kap. 1 § är det kommunfullmäktiges uppgift att 

besluta om årsredovisning och ansvarsfrihet. Enligt 5 kap. 24 § ska 

kommunfullmäktige vid ett sammanträde före utgången av juni månad året 

efter det år som revisionen avser, besluta om ansvarsfrihet ska beviljas eller 

vägras. Beslutet ska motiveras om det inte är uppenbart obehövligt.  

Om revisorerna enligt kommunallagens 12 kap. 13 § riktat anmärkning mot 

en nämnd eller en fullmäktigeberedning eller mot enskilda förtroendevalda i 

sådana organ, ska kommunfullmäktige besluta om även kommunfullmäktige 

ska rikta anmärkningen. Kommunfullmäktige får rikta anmärkning även om 

revisorerna inte gjort det. Beslut om anmärkning ska motiveras. 

Enligt kommunallagen 12 kap. 13 § sista stycket ska revisionsberättelsen 

innehålla ett särskilt uttalande om huruvida ansvarsfrihet tillstyrks eller inte. 

Av kommunrevisionens bedömning framgår att barn- och 

utbildningsnämnden redovisar ett budgetunderskott om -34,3 miljoner 

kronor för år 2023 och inte anpassat sin verksamhet efter de ekonomiska 

ramar som givits. Därmed bedömer kommunrevisionen att nämnden inte har 

bedrivit verksamheten på ett tillfredställande sätt ur ekonomisk synpunkt och 

att den interna kontrollen varit otillräcklig. Kommunrevisionen uppmanar 

nämnden att skyndsamt vidta adekvata åtgärder för att få budget i balans. 

Kommunrevisionen bedömer att kommunstyrelsen och övriga nämnder 

generellt sett har bedrivit verksamheten ändamålsenligt och ekonomiskt 

tillfredställande, och deras interna kontroll bedöms ha varit tillräcklig. 

I revisionsberättelsen för år 2023 skriver kommunrevisionen att de tillstyrker 

att kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelsen och 

övriga nämnder samt enskilda ledamöter i dessa organ.  

Den som är redovisningsskyldig till kommunen får enligt kommunallagen  

5 kap. 48 § inte delta i handläggningen av ärenden om ansvarsfrihet för 

verksamheten. Detsamma gäller make, sambo, förälder, barn, syskon eller 

någon annan närstående till den redovisningsskyldige. 

Presidiets bedömning 

Enligt kommunallagen 5 kap. 32 § får kommunfullmäktige behandla 

revisionsberättelsen utan föregående beredning. Kommunfullmäktige ska 

dock från de ansvariga hämta in förklaring över anmärkning som framställts 

i revisionsberättelsen och revisorernas uttalande att ansvarsfrihet inte 
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tillstyrks. Enligt § 38 i kommunfullmäktiges arbetsordning är det 

kommunfullmäktiges presidium som bereder frågor och ärenden om 

prövning av ansvarsfrihet och anmärkning.  

Kommunrevisionen har i revisionsberättelsen för år 2023 tillstyrkt att 

kommunfullmäktige beviljar ansvarsfrihet för kommunstyrelsen och övriga 

nämnder. Mot bakgrund av detta föreslår kommunfullmäktiges presidium att 

Falköpings kommuns kommunstyrelse och nämnder ska beviljas 

ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 
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§ 60 Dnr 2024/00181  

Budgetramförändringar för år 2024 

Kommunfullmäktiges beslut 

1   Kommunfullmäktige beslutar om budgetramförändringar av driftsbudget 

för år 2024, enligt bifogat underlag ”Budgetramförändringar för år 2024 – 

sammanställning”. 

2  Kommunfullmäktige uppdrar åt nämnderna att göra justeringar inom 

respektive verksamhetsplan för år 2024 som motsvarar 

budgetramförändringar i beslutspunkt 1. 

Sammanfattning 

I gällande policy för verksamhets- och ekonomistyrning är det endast 

kommunfullmäktige som kan besluta om budgetramförändringar inom drifts- 

och investeringsbudgeten under löpande år. I samband med årsredovisning 

och kommunen första månadsrapport sammanställer ekonomiavdelning de 

underlag som inkommit från förvaltningar om budgetramkorrigeringar för år 

2024. Justeringar som gäller år 2025 eller framåt behandlas i kommunens 

budgetprocess. 

I ärendet ingår budgetramförändringar avseende kompensation för ökade 

PO-avgifter för år 2024, förändrade kapitalkostnader, budgetväxlingar 

mellan nämnder samt internhyresjusteringar. Alla budgetramjusteringar görs 

inom den driftsbudget som kommunfullmäktige beslutat om för år 2024, 

vilket innebär att resultatet är oförändrat på 19,85 miljoner kronor. 

Beslutsunderlag 

 Kommunstyrelsen§ 98/2024 

 Tjänsteutlåtande från kommunledningsförvaltningen, 2024-03-13 

 Excelfil Budgetramförändringar för år 2024 – sammanställning 
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Mötesanteckningar rådet för funktionshinderfrågor 

13 maj kl. 18:00-19:45, Falköpingssalen Stadshuset 

1. Information från socialförvaltningen 

Kristina Rosenberg som är ny socialchef i Falköpings kommun presenterar sig för 

rådet. Tillsammans med John Wallberg redogör de kortfattat för hur den övergripande 

verksamheten inom socialförvaltningen är organiserad.  

 

Vidare presenteras hur socialförvaltningen arbetar med anställningar för personer med 

funktionsvariationer. Bland annat finns coacher inom verksamheten som sköter 

individuella placeringar på företag och i dagsläget omfattas runt 27–29 personer. 

Socialförvaltningen samarbetar även med kompetens- och arbetslivsförvaltningen 

inom detta område.  

Rådet informeras också om personalsituationen inom socialförvaltningens 

verksamheter ur ett långsiktigt och kortsiktigt perspektiv (sommarbemanning). 

Långsiktigt upplevs det finnas gott om kandidater till de tjänster som annonseras dock 

något sämre läge inom hemtjänst och SÄBO. Inför sommaren 2024 saknas fortfarande 

full bemanning men verksamheten arbetar intensivt med frågan och räknar med att 

lösa situationen tills det är dags för sommarsemestrar. 

Rådet passar på att ställa frågor till den nya socialchefen och bland annat lyfts 

ombyggnationen av fd. Fredriksbergskyrkan, ledsagning för synnedsatta samt 

avsaknad av syn- och hörselinstruktör i kommunen. 

2. Information från Park/Gata 

Morgan Hammarström och Kjell Björk informerar rådet om snöröjning med fokus på 

arbetsprocessen, ansvarsfördelningen mellan kommunen och Trafikverket samt 

kvalitetsuppföljning. Rådet uppmanas skicka in eventuella synpunkter och 

felanmälningar via kommunens hemsida, gärna så snart som möjligt då de uppstår för 

att verksamheten ska kunna genomföra åtgärder. (Presentationen som visades vid 

mötet skickas ut med mötesanteckningarna.) 

Vidare presenteras nuläget kring arbetet med stadskärnan. Rådet informeras bland 

annat om olika typer av material i stenläggningen och de tillgänglighetsramper som 

kommer att finnas vid fastigheterna. Arbetet sker enligt tidsplan och det planeras för 

en invigning i september 2024.  

3. EU-val 2024 

Rådet uppmärksammas och påminns om det stundande EU-valet den 9 juni. 

Förtidsröstningen startar den 22 maj och det finns ett flertal förtidsröstningslokaler 

runt om i kommunen. Vidare finns det olika stöd att få vid röstningen genom 

exempelvis röstning via bud eller kommunens ambulerande röstmottagare. 

Valmyndigheten tillhandahåller även punktskriftsmaterial som går att beställa vid 

behov. 
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4. Övriga frågor 

Krishantering med fokus på människor med funktionsvariationer lyfts fram som ett 

önskvärt ämne att ta upp på ett av rådets möten framöver. 

 

Karola Svensson (C) 

Ordförande 
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Kommunala pensionärsrådet 

16 maj kl. 08:30-11:35 (paus kl. 09:40-10:00), Falköpingssalen Stadshuset 

1. Information från socialförvaltningen 

Kristina Rosenberg som är ny socialchef i Falköpings kommun och Sören Rafstedt 

som är ny ordförande i socialnämnden presenterar sig för rådet. 

Vidare förs dialog om personalsituationen inom hemtjänst och SÄBO ur ett långsiktigt 

och kortsiktigt perspektiv (sommarbemanning). Det finns utmaningar med 

arbetskraften ur ett långsiktigt perspektiv. Förvaltningen arbetar på flera olika sätt för 

att möta detta genom äldreomsorgslyftet, test av olika arbetsmodeller samt samarbete 

med bland andra studie- och yrkesvägledare och vård- och omsorgscollege. Inför 

sommaren 2024 saknas full bemanning men verksamheten arbetar intensivt med 

frågan och räknar med att ha pågående rekrytering under hela sommaren. 

Rådet informeras också om aktivitetssamordnare på äldreboenden samt serviceteam. 

Aktivitetssamordnarna är personal som genomför aktiviteter på äldreboenden. 

Aktiviteterna anpassas efter de boende och kan vara allt från fikastunder till utflykter 

och temakvällar.  

Rådet framför vikten av samverkan mellan kommunen och pensionärsorganisationerna 

för att undvika konkurrens om vissa målgrupper.  

Serviceteam är personal som utför uppgifter inom hemtjänstverksamheten såsom städ 

och inköp till brukare. Teamen är mycket uppskattade av både brukare och personal 

men kan i vissa fall ha negativ inverkan hos enskilda brukare som kan få många besök 

av olika personal. 

2. EU-val 2024  

Rådet uppmärksammas och påminns om det stundande EU-valet den 9 juni. 

Förtidsröstningen startar den 22 maj och det finns ett flertal förtidsröstningslokaler 

runt om i kommunen. Vidare finns det olika stöd att få vid röstningen genom 

exempelvis röstning via bud eller kommunens ambulerande röstmottagare. 

Valmyndigheten tillhandahåller även punktskriftsmaterial som går att beställa vid 

behov. 

3. Information från Park/Gata 

Morgan Hammarström och Kjell Björk informerar om snöröjning med fokus på 

arbetsprocessen, ansvarsfördelningen mellan kommunen och Trafikverket samt 

kvalitetsuppföljning. Rådet uppmanas skicka in eventuella synpunkter och 

felanmälningar via kommunens hemsida, gärna så snart som möjligt då de uppstår för 

att verksamheten ska kunna genomföra åtgärder. (Presentationen som visades vid 

mötet skickas ut med mötesanteckningarna.) 

Vidare informeras rådet om att ombyggnationen av stadskärnan sker enligt tidsplan 

och det planeras för en invigning i september 2024. 
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4. Information från kultur- och fritidsförvaltningen 

Hampus Haga informerar om uppdraget att utreda ett potentiellt föreningarnas hus 

samt hur arbetet fortlöpt. Bland annat har förvaltningen genomfört en 

enkätundersökning bland de 350 föreningar som finns registrerade i föreningsregistret. 

Utredningen landade i att det är mer lämpligt att fokusera på några fler orter och 

lokaler än ett och samma föreningshus i tätorten med tanke på kommunens stora 

geografiska spridning. 

Utifrån lokalfrågan arbetar kultur- och fritidsförvaltningen också med framtagande av 

ett samverkansavtal, ett så kallat idéburet offentligt partnerskap (IOP), med Folkets 

Park för att möjliggöra möten för större samlingar. Samrådet för lokalt hälsoarbete har 

även beslutat att tilldela medel för att subventionera lokalhyran. 

Hampus Haga redogör för den pågående omarbetningen av regelverket för 

föreningsbidrag. Externa experter, kollegor från andra förvaltningar och föreningar har 

varit involverade. Ett förslag till nytt regelverk för föreningsbidrag väntas presenteras 

strax efter sommaren och kommer därefter att hanteras politiskt. 

Rådet uppmanas att hålla sina respektive föreningars kontaktuppgifter i 

föreningsregistret korrekta och uppdaterade. Det är via detta register som kultur- och 

fritidsförvaltningen i första hand kommunicerar med föreningar runt om i kommunen. 

Synpunkter kopplade till kultur och fritid som även lyfts är möjligheten till parkour för 

äldre, iordningsställande av boulebanor runt om i kommunen samt kulturella 

mötesplatser i centrum.   

5. Övriga frågor 

Rådet för dialog om upplägg och målsättning med rådets sammanträden. Innehållet 

vid mötena anpassas främst efter frågeställningar och önskemål från rådet. 

Dagordningen kan i vissa fall vara tydligare i rubriksättning när det gäller 

information/dialog och rådet önskar att de valda representanterna för respektive 

nämnd försöker prioritera pensionärsrådets möten. 

 

Genomgång av socialnämndens budget och enkät om äldreomsorg är önskvärda 

punkter att ta upp på kommande möte. 

 

Karola Svensson (C) 

Ordförande 
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Remittering av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om utvecklingen vid konstgräsplanerna 


Delegationsbeslut 


1 Kommunstyrelsen remitterar motionen till kultur- och fritidsnämnden för 


yttrande senast den 12 augusti 2024.   


Delegationsbeslut enligt  


Beslutet fattas med stöd av delegationsbestämmelser för kommunstyrelsen § 


6.12, antagna den 17 januari 2024, § 29. 


Bakgrund 


Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post inkommit 


med en motion om utveckling vid konstgräsplanerna. I motionen föreslås att 


kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen följande uppdrag: 


-Att ta fram en ekonomisk plan för Ållevi och Odenvi på vad kostnaden är 


för byte av underlag på konstgräsplanerna (Ållevi, Odenvi). 


-Att ta fram en långsiktig utvecklingsplan för området som innehåller 


klubbförråd, kiosk, speakerbås.  


-Att ta fram en plan för utveckling av området runt boulebanorna. 


-Att detta redovisas senast augusti 2024 till kommunstyrelsen.  


 


Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 


motionens förslag. Nämnden uppmärksammas på att den ska yttra sig över 


motionens förslag till beslut, inte genomföra förslaget. Det är 


kommunfullmäktige som avgör om det som föreslås i motionen ska 


genomföras. 


Beslutet ska skickas till 


Kultur- och fritidsnämnden  


 


 


Adam Johansson (M) 


Kommunstyrelsens ordförande 
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Remittering av motion från Heléne Svensson (S) och 
Marie Post (S) om att utreda möjligheterna för fler 
studierum, grupprum och mötesrum på 
huvudbiblioteket 


Delegationsbeslut 


1 Kommunstyrelsen remitterar motionen till kultur- och fritidsnämnden för 


yttrande senast den 12 augusti 2024.     


Delegationsbeslut enligt  


Beslutet fattas med stöd av delegationsbestämmelser för kommunstyrelsen § 


6.12, antagna den 17 januari 2024, § 29. 


Bakgrund 


Socialdemokraterna har genom Heléne Svensson och Marie Post inkommit 


med en motion om att utreda möjligheterna för fler studierum, grupprum och 


mötesrum på huvudbiblioteket. I motionen föreslås att kommunfullmäktige 


ska ge kultur- och fritidsnämnden i uppdrag att utreda möjligheterna för fler 


studierum, grupprum och mötesrum på huvudbiblioteket. 


Kommunstyrelsen önskar yttrande från kultur- och fritidsnämnden gällande 


motionens förslag.  


Nämnden uppmärksammas på att den ska yttra sig över motionens förslag 


till beslut, inte genomföra förslaget. Det är kommunfullmäktige som avgör 


om det som föreslås i motionen ska genomföras. 


 


Beslutet ska skickas till 


Kultur- och fritidsnämnden  


 


 


 


Adam Johansson (M) 


Kommunstyrelsens ordförande 
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Mötesanteckningar rådet för funktionshinderfrågor 


13 maj kl. 18:00-19:45, Falköpingssalen Stadshuset 


1. Information från socialförvaltningen 


Kristina Rosenberg som är ny socialchef i Falköpings kommun presenterar sig för 


rådet. Tillsammans med John Wallberg redogör de kortfattat för hur den övergripande 


verksamheten inom socialförvaltningen är organiserad.  


 


Vidare presenteras hur socialförvaltningen arbetar med anställningar för personer med 


funktionsvariationer. Bland annat finns coacher inom verksamheten som sköter 


individuella placeringar på företag och i dagsläget omfattas runt 27–29 personer. 


Socialförvaltningen samarbetar även med kompetens- och arbetslivsförvaltningen 


inom detta område.  


Rådet informeras också om personalsituationen inom socialförvaltningens 


verksamheter ur ett långsiktigt och kortsiktigt perspektiv (sommarbemanning). 


Långsiktigt upplevs det finnas gott om kandidater till de tjänster som annonseras dock 


något sämre läge inom hemtjänst och SÄBO. Inför sommaren 2024 saknas fortfarande 


full bemanning men verksamheten arbetar intensivt med frågan och räknar med att 


lösa situationen tills det är dags för sommarsemestrar. 


Rådet passar på att ställa frågor till den nya socialchefen och bland annat lyfts 


ombyggnationen av fd. Fredriksbergskyrkan, ledsagning för synnedsatta samt 


avsaknad av syn- och hörselinstruktör i kommunen. 


2. Information från Park/Gata 


Morgan Hammarström och Kjell Björk informerar rådet om snöröjning med fokus på 


arbetsprocessen, ansvarsfördelningen mellan kommunen och Trafikverket samt 


kvalitetsuppföljning. Rådet uppmanas skicka in eventuella synpunkter och 


felanmälningar via kommunens hemsida, gärna så snart som möjligt då de uppstår för 


att verksamheten ska kunna genomföra åtgärder. (Presentationen som visades vid 


mötet skickas ut med mötesanteckningarna.) 


Vidare presenteras nuläget kring arbetet med stadskärnan. Rådet informeras bland 


annat om olika typer av material i stenläggningen och de tillgänglighetsramper som 


kommer att finnas vid fastigheterna. Arbetet sker enligt tidsplan och det planeras för 


en invigning i september 2024.  


3. EU-val 2024 


Rådet uppmärksammas och påminns om det stundande EU-valet den 9 juni. 


Förtidsröstningen startar den 22 maj och det finns ett flertal förtidsröstningslokaler 


runt om i kommunen. Vidare finns det olika stöd att få vid röstningen genom 


exempelvis röstning via bud eller kommunens ambulerande röstmottagare. 


Valmyndigheten tillhandahåller även punktskriftsmaterial som går att beställa vid 


behov. 







4. Övriga frågor 


Krishantering med fokus på människor med funktionsvariationer lyfts fram som ett 


önskvärt ämne att ta upp på ett av rådets möten framöver. 


 


Karola Svensson (C) 


Ordförande 
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Kommunala pensionärsrådet 


16 maj kl. 08:30-11:35 (paus kl. 09:40-10:00), Falköpingssalen Stadshuset 


1. Information från socialförvaltningen 


Kristina Rosenberg som är ny socialchef i Falköpings kommun och Sören Rafstedt 


som är ny ordförande i socialnämnden presenterar sig för rådet. 


Vidare förs dialog om personalsituationen inom hemtjänst och SÄBO ur ett långsiktigt 


och kortsiktigt perspektiv (sommarbemanning). Det finns utmaningar med 


arbetskraften ur ett långsiktigt perspektiv. Förvaltningen arbetar på flera olika sätt för 


att möta detta genom äldreomsorgslyftet, test av olika arbetsmodeller samt samarbete 


med bland andra studie- och yrkesvägledare och vård- och omsorgscollege. Inför 


sommaren 2024 saknas full bemanning men verksamheten arbetar intensivt med 


frågan och räknar med att ha pågående rekrytering under hela sommaren. 


Rådet informeras också om aktivitetssamordnare på äldreboenden samt serviceteam. 


Aktivitetssamordnarna är personal som genomför aktiviteter på äldreboenden. 


Aktiviteterna anpassas efter de boende och kan vara allt från fikastunder till utflykter 


och temakvällar.  


Rådet framför vikten av samverkan mellan kommunen och pensionärsorganisationerna 


för att undvika konkurrens om vissa målgrupper.  


Serviceteam är personal som utför uppgifter inom hemtjänstverksamheten såsom städ 


och inköp till brukare. Teamen är mycket uppskattade av både brukare och personal 


men kan i vissa fall ha negativ inverkan hos enskilda brukare som kan få många besök 


av olika personal. 


2. EU-val 2024  


Rådet uppmärksammas och påminns om det stundande EU-valet den 9 juni. 


Förtidsröstningen startar den 22 maj och det finns ett flertal förtidsröstningslokaler 


runt om i kommunen. Vidare finns det olika stöd att få vid röstningen genom 


exempelvis röstning via bud eller kommunens ambulerande röstmottagare. 


Valmyndigheten tillhandahåller även punktskriftsmaterial som går att beställa vid 


behov. 


3. Information från Park/Gata 


Morgan Hammarström och Kjell Björk informerar om snöröjning med fokus på 


arbetsprocessen, ansvarsfördelningen mellan kommunen och Trafikverket samt 


kvalitetsuppföljning. Rådet uppmanas skicka in eventuella synpunkter och 


felanmälningar via kommunens hemsida, gärna så snart som möjligt då de uppstår för 


att verksamheten ska kunna genomföra åtgärder. (Presentationen som visades vid 


mötet skickas ut med mötesanteckningarna.) 


Vidare informeras rådet om att ombyggnationen av stadskärnan sker enligt tidsplan 


och det planeras för en invigning i september 2024. 







4. Information från kultur- och fritidsförvaltningen 


Hampus Haga informerar om uppdraget att utreda ett potentiellt föreningarnas hus 


samt hur arbetet fortlöpt. Bland annat har förvaltningen genomfört en 


enkätundersökning bland de 350 föreningar som finns registrerade i föreningsregistret. 


Utredningen landade i att det är mer lämpligt att fokusera på några fler orter och 


lokaler än ett och samma föreningshus i tätorten med tanke på kommunens stora 


geografiska spridning. 


Utifrån lokalfrågan arbetar kultur- och fritidsförvaltningen också med framtagande av 


ett samverkansavtal, ett så kallat idéburet offentligt partnerskap (IOP), med Folkets 


Park för att möjliggöra möten för större samlingar. Samrådet för lokalt hälsoarbete har 


även beslutat att tilldela medel för att subventionera lokalhyran. 


Hampus Haga redogör för den pågående omarbetningen av regelverket för 


föreningsbidrag. Externa experter, kollegor från andra förvaltningar och föreningar har 


varit involverade. Ett förslag till nytt regelverk för föreningsbidrag väntas presenteras 


strax efter sommaren och kommer därefter att hanteras politiskt. 


Rådet uppmanas att hålla sina respektive föreningars kontaktuppgifter i 


föreningsregistret korrekta och uppdaterade. Det är via detta register som kultur- och 


fritidsförvaltningen i första hand kommunicerar med föreningar runt om i kommunen. 


Synpunkter kopplade till kultur och fritid som även lyfts är möjligheten till parkour för 


äldre, iordningsställande av boulebanor runt om i kommunen samt kulturella 


mötesplatser i centrum.   


5. Övriga frågor 


Rådet för dialog om upplägg och målsättning med rådets sammanträden. Innehållet 


vid mötena anpassas främst efter frågeställningar och önskemål från rådet. 


Dagordningen kan i vissa fall vara tydligare i rubriksättning när det gäller 


information/dialog och rådet önskar att de valda representanterna för respektive 


nämnd försöker prioritera pensionärsrådets möten. 


 


Genomgång av socialnämndens budget och enkät om äldreomsorg är önskvärda 


punkter att ta upp på kommande möte. 


 


Karola Svensson (C) 


Ordförande 
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